



小叉及貝嘉倫主題DIY工作坊

FORKY & KAREN BEVERLY THEMED DIY WORKSHOP

條款及細則

Terms and Conditions

- 「小叉及貝嘉倫主題DIY工作坊」(下稱「工作坊」)名額及《反斗奇兵5》遊戲紙(下稱「遊戲紙」)數量有限,額滿即止。
“Forky & Karen Beverly Themed DIY Workshop” (hereinafter referred to as “Workshop”) quotas and Toy Story 5 Game Sheet (hereinafter referred to as “Game Sheet”) redemptions are available on a first-come, first-served basis while supplies last.
- 工作坊 Workshop:
 - 顧客憑有效的「《反斗奇兵5》體驗指南」集章活動手冊(下稱「手冊」)可享優惠價HK\$50(原價HK\$60)參加工作坊一次。
Customers presenting the “Toy Story 5 Experience Guide” Stamp Rally Booklet (hereinafter referred to as “Booklet”) can enjoy 1-time special discounted workshop fee of HK\$50 (original price HK\$60).
 - 手冊影印本恕不接受。
Photocopies of Booklet are not accepted.
 - 手冊(第8頁)上的白色圓圈只供大會蓋印,如圓圈上有任何塗污、塗改或印有任何印章,其參加優惠資格將一律作廢。顧客不可再次使用同一本手冊享用優惠價。
The white circle on the Booklet (p.8) is designated for official stamping only. Eligibility for the special discount will be forfeited if the circle is found to be defaced, altered, damaged, or stamped with any unauthorized markings. Customers may not use the same Booklet more than once to redeem the special discount.
 - 活動捐款接受現金(不設找贖)、八達通、支付寶、微信支付及PayMe。顧客可用港幣付款,恕不接受外幣。
Cash (no change will be provided), Visa card, Mastercard, Octopus, Alipay, WeChat Pay and PayMe are accepted. Customers can pay with Hong Kong Currency. Foreign currency is not accepted.
 - 顧客換領工作坊的優惠價後,工作人員會在手冊(第8頁)上蓋印,不得異議。
When customers redeem the special discounted workshop fee, the staff will stamp on the Booklet (page.8). No objection will be allowed.
- 追蹤送禮 Social Media Giveaway:
 - 顧客需向工作人員出示追蹤的社交帳號及個人社交平台上分享的貼文紀錄,並讓工作人員驗證,顧客不得異議。
Customers are required to show the staff the tracked social media accounts and the post records shared on personal social platforms for verification. No objection will be allowed.
 - 每日可供選擇的遊戲紙款式不同,顧客不得異議。
The styles of Game Sheet available for selection vary daily. No objection will be allowed.
 - 於活動期內,每位合資格顧客只限參與此免費換領活動一次。
Each eligible customer can only participate in this free redemption once during the promotional period.
 - 如遊戲紙遺失或損壞,海港城置業有限公司恕不負責及補發。
Harbour City Estates Limited bears no responsibility and no compensation for loss or damage of Game Sheet.
- 工作坊名額及遊戲紙不可轉售、不能兌換現金或換成其他禮品,並不設退換。海港城置業有限公司有權收回或取消用作轉售用途之禮品。
Workshop quotas and Game Sheets are not for sale, non-exchangeable for cash and/or other gifts, and are non-returnable. Harbour City Estates Limited reserves the right to collect or cancel the Game Sheets used for sale.
- 海港城置業有限公司有權隨時修改條款及細則、更改或終止出售任何物品或禮品換領,毋須就有關更改或終止另行通知。海港城置業有限公司亦恕不承擔任何有關條款更改或終止所引起的責任。
Harbour City Estates Limited reserves the right to amend or terminate the sale of any items or the Game Sheet redemption, and terms & conditions at any time without prior notice and shall not bear any responsibility caused by the amendments or the terminations.
- 如有任何爭議,海港城置業有限公司保留最終決定權。
In case of any disputes, Harbour City Estates Limited reserves the right to final decision.